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Drodzy Rodzice!

Dzisiejsza Ewangelia jest o niepokoju, a nawet o strachu. W ostatnim czasie sporo było
okazji do lęku. Lecz nie tylko w ostatnim czasie - troszcząc się o wiele spraw, niepokoimy się
o ich powodzenie. Tymczasem w najistotniejszej sprawie Chrystus zapewnia nas, że nie ma
się czego bać - On jest prawdomówny i zapewnia, że każdy z nas ma mieszkanie w sercu
Boga, bez wyjątku.
Trzeba tylko przymierzyć wszystkie nasze ważne sprawy do sprawy zasadniczej - zbawienia
w Jezusie. Zobaczyć te mniejsze sprawy jako mniejsze i nie przesłaniać nimi celu naszego
życia. Bo strach o te mniejsze sprawy zacienia naszym oczom cel ostateczny.

Dla dzieci
1. Co to jest strach?
2. Kto się kiedyś bał? Czego?
3. Co robi z naszym sercem i umysłem strach?
4. Dlaczego się boimy?
5. Co pomaga pokonać strach?
6. O co powinniśmy się przede wszystkim troszczyć?
7. Czy wierzysz Jezusowi, że Bóg ma w swoim sercu miejsce dla każdego z nas?
8. Czy jest ktoś większy niż Bóg, który jest naszym obrońcą?
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Jezus powiedział do swoich uczniów: "Niech się nie trwoży serce wasze. Wierzycie w
Boga? I we Mnie wierzcie. W domu Ojca mego jest mieszkań wiele. Gdyby tak nie było, to
bym wam powiedział. Idę przecież przygotować wam miejsce.A gdy odejdę i przygotuję wam
miejsce, przyjdę powtórnie i zabiorę was do siebie, abyście i wy byli tam, gdzie Ja jestem.
Znacie drogę, dokąd Ja idę". Odezwał się do Niego Tomasz: "Panie, nie wiemy, dokąd
idziesz. Jak więc możemy znać drogę?" Odpowiedział mu Jezus: "Ja jestem drogą i prawdą, i
życiem. Nikt nie przychodzi do Ojca inaczej, jak tylko przeze Mnie. Gdybyście Mnie poznali,
znalibyście i mojego Ojca. Ale teraz już Go znacie i zobaczyliście". Rzekł do Niego Filip:
"Panie, pokaż nam Ojca, a to nam wystarczy". Odpowiedział mu Jezus: "Filipie, tak długo
jestem z wami, a jeszcze Mnie nie poznałeś? Kto Mnie zobaczył, zobaczył także i Ojca.
Dlaczego więc mówisz: Pokaż nam Ojca? Czy nie wierzysz, że Ja jestem w Ojcu, a Ojciec we
Mnie? Słów tych, które wam mówię, nie wypowiadam od siebie. Ojciec, który trwa we Mnie,
On sam dokonuje tych dzieł. Wierzcie Mi, że Ja jestem w Ojcu, a Ojciec we Mnie. Jeżeli zaś
nie, wierzcie przynajmniej ze względu na same dzieła. Zaprawdę, zaprawdę powiadam wam:
Kto we Mnie wierzy, będzie także dokonywał tych dzieł, których Ja dokonuję, owszem i
większe od tych uczyni, bo Ja idę do Ojca". / J 14, 1-12


